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Protokół nr 9/XI/2024 

posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 22 listopada 2024 r. 

 

Obecność na posiedzeniu: 

 

stan Komisji   -    7 radnych  

obecnych   -         radnych 

nieobecnych  -     4    radny 

oraz zaproszeni goście. 

 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Łodzi na 
2025 rok ( druk 283/2024),  w zakresie merytorycznego zainteresowania 
Komisji. 

2. Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025-2050 ( druk 284/2024), w zakresie 
merytorycznego zainteresowania Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi 
obejmującej dolinę rzeki Ner, położonej w rejonie ulic Sanitariuszek                            
i Łaskowice   ( druk nr 277/2024). 



4. Sprawozdanie za III kwartał 2024 r., z zaawansowania prac planistycznych                
i realizacji harmonogramu sporządzania miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego dla miasta Łodzi na lata 2019-2024+                  
( druk nr 279/2024).  

5. Sprawy różne i wniesione. 
 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski powitał obecnych radnych, 
zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 
prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad. pkt. 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji p. Maciej Rakowski; poinformował, że do komisji wpłynął 
projekt uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: 
Namiotowej, Krakowskiej, Konstantynowskiej i Krańcowej – druk nr 280/2024, 
zaproponował umieścić go w porządku posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie.  
 

Komisja w głosowaniu;  5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” wprowadziła do porządku zaopiniowanie projektu uchwały druk 
nr 280/2024.  

Porządek po zmianach:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Łodzi na 
2025 rok ( druk 283/2024),  w zakresie merytorycznego zainteresowania 
Komisji. 

2. Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025-2050 ( druk 284/2024), w zakresie 
merytorycznego zainteresowania Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi 
obejmującej dolinę rzeki Ner, położonej w rejonie ulic Sanitariuszek                            
i Łaskowice   ( druk nr 277/2024). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi położonej 
w rejonie ulic: Namiotowej, Krakowskiej, Konstantynowskiej i Krańcowej – druk 
nr 280/2024.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 



 

Ad. pkt. 2 i 3 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Łodzi na 2025 rok ( druk 283/2024),  w zakresie merytorycznego 
zainteresowania Komisji. Zaopiniowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łodzi na lata 2025-2050 (druk 
284/2024), w zakresie merytorycznego zainteresowania Komisji. 

 

 

W ZAKRESIE DOCHODÓW 

Pan Marek Jóźwiak dyrektor Wydziału  Zbywania i Nabywania Nieruchomości – 

strona 125-126 

Radny p. Kosma Nykiel poprosił o listy nieruchomości do sprzedaży i listę 

nieruchomości bezprzetargowych 

Opinia negatywna: „za”- 2 głosy, „przeciw” - 3 głosy,  „wstrzymujących się” – 

0  głosów. 

Pani Monika Andrzejewska – Koniuszaniec z-ca dyrektora Wydziału 

Dysponowania Mieniem  

Radny p. Marek Michalik; opłaty planistyczne i adiacenckie 

Pani Monika Andrzejewska – Koniuszaniec z-ca dyrektora Wydziału 

Dysponowania Mieniem; ten sam poziom. 

Opinia negatywna: „za”- 3 głosy, „przeciw” – 4 głosy,  „wstrzymujących się” – 

0 głosów. 

Pan Jan Schnerch dyrektor Łódzkiego Ośrodka Geodezji omówił budżet - 

realizowany w Łódzkim Ośrodku Geodezji – strona 306  

Opinia pozytywna: „za”- 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów,  „wstrzymujących się” – 

3 głosów. 

Pani Magdalena Talar Wiśniewska omówiła budżet - realizowany przez Miejską 

Pracownię Urbanistyczną 

Opinia pozytywna: „za” - 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 0 

głosów.  

 

W ZAKRESIE WYDATKÓW BIEŻĄCYCH I MAJĄTKOWYCH 

 

Pan Marek Jóźwiak dyrektor Wydziału  Zbywania i Nabywania Nieruchomości – 

strona -  247 - 291  



Opinia negatywna: „za”- 2 głosy, „przeciw” – 3 głosów,  „wstrzymujących się” – 

0 głosów. 

Pani Monika Andrzejewska – Koniuszaniec z-ca dyrektora Wydziału 

Dysponowania Mieniem omówiła budżet - realizowany przez Wydział  

Brak opinii: „za”- 3 głosów, „przeciw” – 3 głosów,  „wstrzymujących się” – 1 głos. 

Pani Małgorzata Wojtczak dyrektor Wydziału Budżetu przedstawiła budżet -

realizowany przez Wydział Urbanistyki i Architektury. 

W związku z nieobecnością Dyrektora Wydziału Urbanistyki i Architektury radny p. 

Radosław Marzec poprosił o szczegółową informację dotyczącą wydatków bieżących 

na kwotę 1000 zł.   

Opinia pozytywna: „za” –  3 głosów, „przeciw” – 2  głosów,  „wstrzymujących się”–   

0 głosów. 

Pani Magdalena Talar Wiśniewska omówiła budżet -  realizowanych przez Miejską 

Pracownię Urbanistyczną. 

Opinia pozytywna: „za” – 3 głosy, „przeciw” – 0 głosów,  „wstrzymujących się”–  2 

głosy. 

Pan Robert Sobański p.o. dyrektora Biura Architekta Miasta przedstawił budżet - 

realizowanych przez Biuro Architekta Miasta 

 Opinia pozytywna: „za” – 3  głosów, „przeciw” – 0  głosów,  „wstrzymujących się”– 

2 głosów. 

- realizowanych przez Biuro Rewitalizacji i Mieszkalnictwa  

Opinia pozytywna: „za”- 3 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 

2  głosów. 

Pan Jan Schnerch dyrektor Łódzkiego Ośrodka Geodezji przedstawił budżet - 

realizowanych w Łódzkim Ośrodku Geodezji  

Opinia pozytywna: „za”- 4 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się” – 

3  głosów. 

Ad. pkt. 3 . Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Łodzi 
obejmującej dolinę rzeki Ner, położonej w rejonie ulic Sanitariuszek i Łaskowice   
( druk nr 277/2024). 

 

Pani Paulina Górska z-ca dyrektora Miejskiej Pracowni Urbanistycznej 
przedstawiła projekt uchwały, którego druk nr 277/2024. 



Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie. 

Komisja w głosowaniu;  5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia. 

 

Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 
miasta Łodzi położonej w rejonie ulic: Namiotowej, Krakowskiej, 
Konstantynowskiej i Krańcowej – druk nr 280/2024.  

Pani Paulina Górska z-ca dyrektora Miejskiej Pracowni Urbanistycznej 
przedstawiła projekt uchwały, którego druk nr 280/2024. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie. 

Komisja w głosowaniu;  5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” przyjęła porządek posiedzenia. 

Ad. pkt. 5. Spraw wniesione i wolne wnioski. 

Radny p. Mateusz Walasek odczytał wniosek radnych  o odwołanie 
wiceprzewodniczącej Komisji.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że wniosek będzie rozpatrywany na 
kolejnym posiedzeniu Komisji. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji  

 

Aneta Rabenda           Maciej Rakowski  

  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


